
Pöytäkirja 21/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 21/2023, 17.5.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Hupimestari Samuel Hautamäki

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen, kokouksen sihteeri

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

Xingchen Wang, saapui kohdassa 6.1., poistui kohdassa 8.2.2.

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:23.
Valittiin kokouksen sihteeriksi Mai Kovanen.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta



Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Ansa Pyykönen
ja Heidi Joronen.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Ei saapunutta postia.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Pöpöjä ollut ilmassa viikon tai kaksi. Kesää varrotaan.
Puolikuntoisuus ei hellitä. Hienot sanottavat unohtuvat.
Nautittu jännät maanantaikännit. Kohdattu ärsyttävä
jäbä. Isoäitiä, vanhempia ja mökkiä moikattu
äitienpäiväviikonloppuna. Sateinen keli takaa paremman
grindausomantunnon. Palautusdedis tuntien päässä,
palautuksen jälki tuntuu hyvältä. Tuleva reissu
hirvittää hieman, mutta luotetaan, että muut tietävät
paremmin. Kuormittunut olotila on läsnä, ja nollausta
kaipaisi. Yritetään pysyä kasassa.

“Must tuntuu et orientaatioviikko on ihan just. Odotan
syksyä, enkä ees kesää.”

5.3. Muut ilmoitusasiat
Ei muita ilmoitusasioita.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja:
Hallituskyselyn tulosten koosteita käytiin läpi ennen
kokousta. Laitoskahvit järjestettiin eilen ensimmäistä
kertaa kokonaan livenä! AYY-yhdistysilmoittautuminen on
auki, hoidan sen kuluvan viikon aikana.
Häirintätilanneohjesääntö ja vastuuhäirintäyhdyshenkilön
valinta ovat työn alla, niistä erilliset päätöskohdat.

Rahastonhoitaja:
Ei ilmoitettavaa.

Xingchen Wang saapui ajassa 18.41.

6.2. Päätösasiat



6.2.1. Killan vastuuhäirintäyhdyshenkilön valitseminen
Pöydättiin keskustelu vastuuhäirintäyhdyshenkilön
valinnasta.

6.2.2. Häirintätilanneohjesäännön laatiminen
Päätettiin laatia alustava
häirintätilanneohjesääntö hallituksen kesken. Kun
vastuuhäirintäyhdyshenkilö on valittu, pidetään
tämän kanssa uusi keskustelu, jossa ohjesääntö
käydään yhdessä läpi ja siihen tehdään
tarvittaessa tarkennuksia.

6.2.3. Killan naruviivainten luovutus arkkitehtuurin
historian professuurille
Arkkitehtikilta omistaa naruviivaimia, joita
säilytetään tällä hetkellä 1. vuosikurssin
luokassa. Kilta järjesti aikoinaan naruviivainten
keräyksen, jotta kaikkien opiskelijoiden ei
tarvitsisi hankkia sellaista omaksi opintoja
varten. Naruviivaimia on säilytetty pitkään
Laitoksen puolella, mikä on tehnyt naruviivainten
huolenpidosta hankalaa Killan suunnalla. On melko
selvää, ettei naruviivainten huolenpito kuulu
varsinaisesti kenenkään kiltalaisen vastuulle.
Arkkitehtuurin historian professuuri olisi halukas
ottamaan naruviivaimet huostaansa.

Esitys: Luovutetaan Killan naruviivaimet
Arkkitehtuurin historian professuurille.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava:
Wähätirehtöörejä tuettu Kide.app-myynnin kanssa.

MAIK hakee vuosijuhlatirehtöörejä. Kustakin killasta
valitaan yksi.

7.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

8. Viestintäsektori



8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja:
Uusi työpaikkailmoitus päivitetty Killan nettisivuille
ja tiedotettu TG:n infokanavalla.

Päätoimittaja:
Uuden Paperin koevedosta käyty katsomassa.

8.2. Päätösasiat
8.2.1. Killan lipun lainaaminen tohtoriseremoniaan

Killan lippua on kysytty lainaan
tohtoriseremoniaan 16.6. Dipolissa. Keskusteltiin,
kuinka liput saadaan paikalle. Päätettiin
Wähätoimikunnalta, tarvitsevatko he lippua
kyseisenä viikonloppuna, ja voisivatko he hoitaa
lipun hakemisen Dipolista.

8.2.2. Tarjous ilmaisista kapalevyistä
Kysely tullut, kiinnostaako Arkkitehtikiltaa
ilmaiset kapalevyt. Päätettiin välittää tieto
Killan TG-chattiin.

Xingchen Wang poistui ajassa 19.01.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava:
Wienerberger-yritysexcursion ilmoittautuminen päättyy
tänään. Lisäaikaa tarvittaessa perjantaihin saakka.

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestarit:
Valkohaalarit ja samalla Hupimestareiden kevään
viimeinen tapahtuma ohi! Vielä luvassa muiden
tapahtumien järjestelyissä auttamista, mutta puoliksi
ollaan lomalla.



Keskusteltiin siitä, otettaisiinko jatkossa käyttöön
Killan chatissa toimarien kiitospostaukset, jollaisia
esimerkiksi TF tekee tasaisin väliajoin infokanavalleen.
Jatketaan keskustelua ensi kokouksessa.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit:
Fuksivideon kuvaukset saatu päätökseen. Kokoustettu
ARTSin edustajien kanssa koko UO-sektorin voimin, ja
saatu viimein selkeyttä siihen, miten Killan ISO- ja
BIG-kuviot eroavat muiden ARTSin tutorien kuvioista.
Nostettu esille myös se, miten Killalle toimitetaan
kesällä uusien opiskelijoiden yhteystiedot, ARTS
selvittää. Tänään illalla vielä kokoustetaan UO-sektorin
kanssa ja käydään läpi tulevaa orientaatiota.
Viikonloppuna tavoitteena taittaa Fopasta (Fuksiopasta)
ja editoida Fideota (Fuksivideota). ISO-neuvos
järjestämässä ISO-festareita ensi viikolla PT, FK, AS ja
IK kanssa, jonne FTMK myös menossa auttamaan ja pitämään
rastia.

Maisterimestari:
- KvTMK Case tapahtui keskiviikkona, ja maapallokoru

on nyt lunastettu.
- Tänään kokoustettiin UO-sektorin sekä parin

edustajan ARTSin opiskelijapalveluista kanssa.
- BIG:eihin on saatu vahvistusta kahdella

maisteriopiskelijalla USP-ohjelmasta.
- Tänään vielä tiedossa kokous UO-sektorin kanssa.

11.2. Päätösasiat
11.2.1. Yhteistyösopimus Pukuteollisuuden kanssa

Suomen Pukuteollisuus on hyväksynyt
Arkkitehtikillan ehdotuksen pidempiaikaisesta
sopimuksesta liittyen paksumman haalarikankaan
tilaamiseen.

Esitys: Laaditaan 2 vuoden ostosopimus paksummasta
haalarikankaasta Suomen Pukuteollisuuden kanssa.



Päätettiin esityksen mukaisesti.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava:
Ei ilmoitettavaa.

12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava:

- ARTS EDI-työryhmässä keskusteltiin ryhmän ja sen
jäsenten tavoitteista. Ryhmän kanssa tavataan pari
kertaa lukukaudessa.

- Laitoskahvit sujui hyvin. Kahveilla käytiin läpi
AllWell-kyselyn tulokset, joissa on ollut trendi
positiivisempaan suuntaan. Sekä AllWell-kyselyn
avovastaukset että ArchiCAD-tukiopetuksesta tehdyn
kyselyn tulokset herättivät keskustelua
digiopetuksesta. Pohdittiin mahdollisuutta
MyCourses-sivulle, jonne opettajat voisivat ladata
omiin kursseihinsa liittyviä digitaitoja
käsitteleviä opetusvideoita.

- Koulutusneuvoston kokous oli tänään.
Keskustelunaiheena muun muassa taiteiden alan
valintaperusteet alempaan ja ylempään
korkeakoulututkintoon johtavaan koulutukseen 2024.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

14. Talous
Hallitus hyväksyi seuraavat laskut ja kulukorvaukset:

Laskut:

Tilat:
AYY 50,00 €
Otaranta Club Room 6.5.2023

Kulukorvaukset:



Hallinto:
Kaisla Soljanto 60,00 €
Vuosijuhlaedustus CHEM 132 (85 €, josta 60€)

Ilona Lintinen 60,00 €
Vuosijuhlaedustus AYY13 (110€, josta kulukorvataan 60€)

Yhteisö:
Boglarka Veres 17,34 €
KulttuuriTMK Euroviisusemifinaalikatsomon tarjoilut

15. Muut esille tulevat asiat
Ensi kokouksen yhteydessä hallituksen Fuksiopaskuvaus.

Esitys: Korvataan tästedes Euforian sanoista
‘shampanjaa’ sanoilla ‘cha cha cha’.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

16. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään maanantaina
22.5. klo 18.

17. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.36.



Allekirjoitukset:

__________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1
Heidi Joronen

__________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 2
Ansa Pyykönen

___________________________________
Mai Kovanen, kokouksen sihteeri



__________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki


